
       Lepelstraat, 28 juni 2018.   

Dagelijks Bestuur Waterschap Brabantse Delta, 

Betreft: schriftelijke vraag fractie CDA op basis van reglement van orde. 

 

Geacht bestuur, 

Betreft: invasieve exoten 

 

In de media verschijnen de laatste tijd alarmerende berichten over een verontrustende toename van 

exoten. Het gaat daarbij om het oprukken van zowel uitheemse planten als ook dieren.  

“o ige soorte  zij  op eige  houtje  hier tere htgeko e  e  a dere ia een bewuste handel 

zoals in de sierkwekerij en sierteelt. 

 

Op verschillende wijze manifesteren deze soorten zich, waarbij ook  verschillende soorten schade 

ku e  optrede , als ede eiligheidsrisi o’s e  extra koste . 
Bekend zijn in onze eigen organisatie de muskusratten, die een risico vormen voor het watersysteem 

e  o der ij i g a  de keri ge , aar er zij  ook risi o’s zoals ij i frastru tuur. 
 

Wij hebben daarover de volgende vragen. 

Is het DB op de hoogte van recente landelijke publicaties over zorgwekkende toename van exoten? 

Onderschrijft het DB dat er sprake is een toename van plagen? 

 

Wij vragen ons af of er wel voldoende aandacht is in onze regio bij overheden en burgers om de 

toename van de plagen te stoppen. Wij zijn van mening dat een gecoördineerde aanpak van de 

overheden in onze provincie gewenst is.  Dat daarbij op provinciaal niveau een  publiekscampagne op 

touw gezet wordt om de inwoners van Brabant e ust te ake  a  de risi o’s en hen te betrekken 

bij de bestrijding en het voorkomen van de exoten. 

 

Deelt het DB die zorg, en wil het DB stappe  zette  aa  zo’  aa pak, . . pu lieks a pag e? 

 

 

Met vriendelijke groeten, 

L. Korst, voorzitter CDA-fractie. 

 


